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Hei, 
 
Vi håper Beitingen blir tatt med i vurderingen ang. fiberutbygging. Det har de senere år vært 
stor utbygging og tilflytting til dette området. 
 
Mvh. Håvard Blom & Ailin R. Jakobsen 
Beboere Rotevikshaugen.  


